



Garden PRO

Makes
Donnes
349 Litres



TRANSPLANTER TRANSPLANTEUR 5-15-5 Plus 0.003% I.B.A.

A transplant fertilizer for bedding plants, ornamentals, fruit trees and vegetables

Un engrais de transplantation pour les plantes à massif, les plantes ornementales,
les arbres fruitiers et les légumes

Contenu Net Contents

5 kg
3.85 L

Registration Number 2006045A Fertilizers Act
Numéro d'enregistrement 2006045A Loi sur les engrais

TerraLink

TerraLink Horticulture Inc.
464 Riverside Road
Abbotsford, BC V2S 7M1

DIRECTIONS:

GardenPRO Transplanter 5-15-5 Plus 0.003% I.B.A. is a combination fertilizer and root stimulator. Diluted with water and used at planting time it will encourage strong root development and reduce transplant shock for bedding plants, ornamentals, fruit trees and vegetables thus promoting green, vigorous plants.

HOW TO USE:

For BEDDING PLANTS, FLOWERS and VEGETABLES:

Step 1: Add 60 ml (4 tbsp) of this product to 5 L (1.32 gal) of water. Step 2: Soak the roots thoroughly in this dilution. Step 3: Pour 500 mL (2 cups) of the dilution into 10 planting holes or a 5 m row and over the soil as the roots are being covered. Wet soil thoroughly with water after planting.

For ROSES, ORNAMENTALS, FRUIT & SHADE TREES:

Step 1: Add 100 ml (7 tbsp) of this product to 5 L (1.32 gal) of water. Step 2: Soak the root ball of the plant thoroughly in or with this dilution. Step 3: pour 2.5 L of the dilution into the planting hole and over the root ball and soil as roots are being covered. Use 5-10 L of the dilution for larger trees. Wet soil thoroughly with water after planting.

PRECAUTIONS:

Caution: Keep away from children and pets. Do not freeze.

STORAGE:

Keep product in original container. Store in a cool, dry place away from food.

INGREDIENTS: Ammonium polyphosphate, urea, muriate of potash, *Ascophyllum nodosum* kelp extract, Indole-3-Butyric Acid, Isopropyl Alcohol 99%, water.

INSTRUCTIONS :

Transplanter GardenPRO 5-15-5 Plus 0.003% I.B.A. est un engrais et un stimulateur de racine combiné. Dilué avec de l'eau et utilisé au moment de la plantation, il favorise le développement des racines et réduit le choc de la transplantation pour les plantes à massif, les plantes ornementales, les arbres fruitiers et les légumes, favorisant ainsi des plantes vertes et vigoureuses.

COMMENT L'UTILISER :

Pour PLANTES, FLEURS et LÉGUMES

1er étape: Ajouter 60 ml (4 c. à soupe) de ce produit à 5 L (1.32 gal) d'eau. 2ème étape: Trempez soigneusement les racines dans cette dilution. 3ème étape: Verser 500 ml (2 tasses) de la dilution dans 10 trous de plantation ou dans une rangée de 5 m et sur le dessus du sol au moment du recouvrement des racines. Arroser soigneusement le sol avec de l'eau après la plantation.

Pour ROSES, ORNEMENTS, FRUITS et ARBRES

1er étape: Ajouter 100 ml (7 c. à soupe) de ce produit à 5 L (1.32 gal) d'eau. 2ème étape: Trempez soigneusement les racines de la plante avec cette dilution. 3ème étape: Versez 2.5 L de cette dilution dans le trou de plantation et sur les racines et le sol pendant le recouvrement des racines. Utiliser 5-10 L de cette dilution pour des arbres plus gros. Arroser soigneusement le sol avec de l'eau après la plantation.

PRÉCAUTIONS :

Attention: Tenir à l'écart des enfants et des animaux domestiques. Ne pas congeler.

ENTREPOSAGE :

Conserver le produit dans son contenant d'origine. Conserver dans un endroit frais et sec à l'écart de la nourriture.

INGRÉDIENTS : Poly phosphate d'ammonium, urée, muriate de potasse, extrait de varech *Ascophyllum nodosum*, acide indol-3-butyrique, alcool isopropylique 99%, eau.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS /

ANALYSE MINIMALE GARANTIE:

Total Nitrogen/Azote Total (N): 5%
Available Phosphoric Acid/Acide phosphorique disponible (P_2O_5): 15%
Soluble Potash/Potasse soluble (K_2O): 5%
Indole-3-Butyric Acid/Acide Indol-3-Butyrique: 0.003%



Made in Canada

Fabriqué au Canada



Manufactured
and distributed by:
Fabriqué et distribué par:
TerraLink Horticulture Inc.
464 Riverside Road,
Abbotsford BC V2S7M1
www.tlhort.com

